
Bertolacci: Nie wiem nic o przyszłości
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Ta sesja transferowa wydaje się właściwą, aby sprowadzić Bertolacciego z

powrotem do Romy. Wychowanek Giallorossich wróci do zespołu po latach

tułaczki na wypożyczeniach, choć za połowę jego karty potrzeba co

najmniej 6 mln euro. 

 

Bertolacci pojawił się dziś na konferencji prasowej na zgrupowaniu reprezentacji

Włoch:

- Tak, jestem gotowy do gry na większej scenie. Mówi boisko i sezon, w którym

udowodniłem, że zaliczyłem skok jakościowy. W ostatnich dwóch latach bardzo się

poprawiłem, dziś jestem pomocnikiem, który potrafi robić wszystko. Mogę grać w

dwójce przed obroną lub w trójce na boku, nie ma problemów: potrafię występować

na każdej pozycji w środku pola i to jest zaletą, jednak nie pytajcie mnie o moją

przyszłość. Nic nie wiem i nie chcę niczego wiedzieć do zakończenia zgrupowania

drużyny narodowej. Obecnie myślę tylko o koszulce Azzurrich i o grze w tym

wspaniałym zespole.
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